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Wenzao Ursuline University of Languages New Course Application Form - Elective Course
	中文課程名稱
Chinese Name of Course
	東南亞文化與文明
	模組名稱
Module Name
	東南亞政府與社會模組

	英文課程名稱
English Name of Course
	CULTURES AND CIVILIZATIONS OF SOUTHEAST ASIA

	學制
School System
	【Day School】
□日二技2-Year College
□日四技4-Year College
□日五專5-Year Junior College
■研究所Graduate Institute
	【Division of Continuing Ed.】
□進二技2-Year College
□進四技4-Year College
	年級
Year
	1

	必修/選修
Required or Elective Course
	□必修Required course
■選修Elective course
	學分/時數
Credits/Hours
	  3學分(每學期)/
Credits per semester/
3小時(每週)
Hours per week

	學期/學年
Course Type
	□學年Year-long course
■學期 semester course
	開課單位
Dept. of Offering Courses
	東南亞碩士學位學程



	課程概要
Course Content
	東南亞地區由於種族眾多而有許多文化，但是就文明而言，擁有世界公認的三大文明：回教文明、佛教文明、及基督教文明。本課程將介紹及深入探究這三大文明，內容包括這些文明的起源、發展、及在各方面造成的影響。
Southeast Asia contains a number of cultures because of numerous ethnic groups, but Southeast Asia has three major worldwide recognized civilizations, i.e. Islamic civilization, Buddhist civilization, and Christian civilization. This course will explore the origins, development, prospect, and influences of these three civilizations. 

	課程目標
Course Objectives
	1. 認識東南亞的主要文化及文明。
2. 了解文化與文明的定義及區別。
3. 回教文明的發展及其對政治及社會的影響。
4. 佛教文明的發展及其對政治及社會的影響。
5. 基督教文明的發展及其對政治及社會的影響。
6. 探討與文明相關的議題，包含各大文明和諧相處、衝突、全球化對各大文明影響。
1. To know the major cultures and civilizations in Southeast Asia.
2. To understand the definition and differences of culture and civilization.
3. To explore the development of Islamic civilization and its influences on politics and society.
4. To explore the development of Buddhist civilization and its influence on politics and society
5. To explore the development of Christian civilization and its influence on politics and society
6. To explore civilization related issues, including the issue of harmony among civilizations, confrontation, and the influence of globalization on civilizations.

	配對之能力指標
Corresponding Skill Indicator / Standard
	1-1-1 具備觀察、認知、理解與介紹東南亞文化現象、當代文化事務與文化議題之能力
1-1-2 具備觀察、認知、理解與介紹東南亞文化地理空間與文化地理知識之能力

	對應的產業別
Corresponding to Industry
	語言教學產業、文化創意產業

	產業對應的知能
Knowledge Corresponding to Industry
	語言教學產業
55不同文化的洞察力
文化創意產業
250多國語言與多元文化分析能力

	對應的升學領域
Corresponding Grade Promotion Area
	文化研究、社會文化

	對應升學領域的知能
Knowledge of Corresponding Grade Promotion Territory
	8對主修語言國家史地、政治、法律、經濟、社會現況的瞭解。
16國際觀


✶寫法可參考校務系統課程地圖課程知能檢核表第四張頁籤「系培育目標、能力指標與課程搭配表」。
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